

TERMS AND CONDITIONS

- Campaign is valid from Jan 1st to Jan 15th 2024
- This offer is valid only on BFGoodrich tires DOT 2022 for passenger SUV vehicles
- This campaign is limited to Saudi Arabia residents only
- Buy 4 BFGoodrich tires from authorized dealer in Saudi Arabia and get a chance to entre a withdraw to win one of two gifts
- The Cashback is limited only to the prices of the tires
- This offer is not applicable in parallel with other offers.
- Juffali tires company reserves the right to review and /or adjust the offer without prior notice.

Prizes:

1. Cashback on 4 tires BFG purchase + Invitation for two people to DAKAR 2024 race finish ceremony on 19th January 2024 for ONE WINNER
 2. Goodie bag including (BFG gifts collection) for **10 winners**
- To enter the withdraw :
1. Customer must buy at least 4 tires BFGoodrich
 2. Must fill the form on the website <https://mena.bfgoodrich.com/auto/bfg-mena-lifetime-experience-en>
 3. Submit the purchase taxable invoice with QR code upon request
 4. The purchase of the tires must be within the period from 1st January 2024 till 14th January 2024.
 5. Participants can only win once
 6. Upon your participation in the competition, we will collect and store your personal information into our consumer database marketing purposes, which shall include without limitation, direct marketing activities.

- تسرى هذه المسابقة من 1 يناير 2024 حتى 15 يناير 2024
- العرض صالح فقط على إطارات بي اف جودريتش لسيارات الركاب الدفع الرباعي انتاج 2023
- يشترط ان يكون المتسابقين من المقيمين في المملكة العربية السعودية
- اشتر 4 إطارات بي اف جودريتش من أي موزع معتمد في المملكة العربية السعودية واحصل على فرصة للدخول في السحب للفوز بواحدة من هديتين
- الاسترداد النقدي يكون على سعر الإطارات فقط
- العرض غير صالح بالتزامن مع أي عروض ترويجية.
- يحق لشركة إبراهيم الجفالي مراجعة العرض أو تعديله بدون إشعار مسبق

الجوائز

1. استرداد نقدي على شراء 4 إطارات بي اف جودريتش + دعوة لفردين لحضور حفل اختتام سباق داکار 19 يناير 2024 لفائز واحد
 2. حقيبة هدايا تشمل مجموعة هدايا بي اف جودريتش لعشرة فائزين
- للدخول في السحب:
1. لدخول السحب يجب ان يشتري العميل 4 إطارات بي اف جودريتش على الأقل
 2. يجب تعبئة النموذج على الرابط التالي: <https://mena.bfgoodrich.com/auto/bfg-mena-lifetime-experience-en>
 3. تقديم فاتورة شراء ضريبية مسجل عليها رمز التعريف QR Code عند الطلب
 4. يجب ان تكون عملية الشراء خلال الفترة من 1 يناير 2024 حتى 14 يناير 2024
 5. يحق للمتسابق الفوز مرة واحدة فقط
 6. باشتراكك في المسابقة سنقوم بجمع وتخزين معلوماتك الشخصية لاستخدامها في اغراض تسويقية مما سيضمن وليس حصراً على التسويق المباشر.